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Mandag 15.2.2024 
Klubbhuset 

 

 
Her er innkallingen inkl dokumenter som ble presentert:  
https://ohil.no/ohil-fotball-inviterer-til-arsmote-pluss-info-om-hvordan-vi-driver-ohil-akademiet/  
 
 
Innkalt: Ca 30 deltakere (20 fysisk og 10 på Teams) 
 
 
Agenda:  
 

• Presentasjon fra fotballavdelingen 
o Presentasjon av nye ansatte 

▪ GH litt om MSA og G19 
▪ Andreas Heisholt om sin rolle 
▪ Andreas Lund om keepertrening 

o Hvordan jobber vi på akademiet 
▪ Moa presenterer planverket og eksempler på ukesyklus 

• Den formelle delen av årsmøtet 
o Årsberetning 2023 
o Regnskap 2023 
o Budsjett og treningsavgifter for 2024 
o Planlagte aktiviteter i 2024 («årshjulet») 
o Innstilling av styret 
o Anleggsutvikling 
o Utstyr, drakter og sponsor 
o Eventuelt 
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Referat 
 

• Presentasjon fra fotballavdelingen 
o Presentasjon av nye ansatte 

▪ GH litt om MSA og G19 
▪ Andreas Heisholt om sin rolle 
▪ Andreas Lund om keepertrening 

o Hvordan jobber vi på akademiet 
▪ Moa presenterer planverket til ØHIL Akademiet. Det faglige innholdet kan man se 

på denne linken.  

• Den formelle delen av årsmøtet:  
o Årsberetning 2023 

▪ Bjørn Frode la frem utklipp fra årsberetningen 
o Regnskap 2023 

▪ Regnskapet som lå på hjemmesiden ble lagt frem, og årsmøtet vedtok regnskapet.  
o Budsjett og treningsavgifter for 2024 

▪ Budsjettet som lå på hjemmesiden ble lagt frem, og årsmøtet vedtok regnskapet. 
Planlagte treningsavgifter ble også vedtatt.  
Det ble også løftet opp hvordan ØHIL ligger med tanke på treningsavgifter i 
sammenlignbare klubber. Dette skal styret følge opp.  

o Planlagte aktiviteter i 2024 («årshjulet») 
▪ Utklipp fra arrangementsoversikten ble lagt frem.  

o Innstilling av styret 
▪ Cecilie Wille Søvik går ut av styret. De andre fem ønsker å fortsette. Årsmøtet 

applauderte at alle fem fortsetter. Styret ønsket å få inn flere i styret, og gjerne en 
kvinne.  

o Anleggsutvikling 
▪ Dag la frem planer for videre anleggsutvikling.  

o Utstyr, drakter og sponsor 
▪ Våren 2024 gjør vi en endring med baller til barnefotballen. Baller deles ut til 

barnelag før påske, og lagene må selv ta ansvar for utstyret.  
▪ Avtalen med Macron går ut 31.12.24. Avklaring skjer til sommeren.  
▪ Vi skal ha nye drakter fra våren 2025. Vi har ledig plass på drakta 

 

o Under Eventuelt så ble ØHILs sesongbestemmelser diskutert. Fotballstyret tar med 

seg medlemmenes tilbakemeldinger og vil jobbe for bedre samarbeid og 

kommunikasjon mellom idrettene rundt dette.  
 
 

https://ohil.no/fagplan-ohil-akademiet/

